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Clause 80: Sections 57 and 58 at present read as follows:
“57. (1) Where the creditors refuse to accept a proposal by an 

insolvent person, a copy of which has been filed with the official 
receiver as required by section 62, the debtor shall be deemed to have 
made an assignment on the day the proposal was so filed, and the 
trustee shall either

(a) forthwith call a meeting of the creditors present at that time, 
which meeting shall be deemed to be a meeting called under section 
102, or
(b) if no quorum exists for the purposes of paragraph (a), call a 
meeting under section 102 as soon as practicable.

Article 80. — Texte actuel des articles 57 et 58 :
« 57. (1) Lorsque les créanciers refusent d'accepter une proposition 

faite par une personne insolvable, dont une copie a été produite au 
séquestre officiel comme le requiert l’article 62, le débiteur est réputé 
avoir fait une cession le jour où la proposition a ainsi été produite; le 
syndic :

a) soit convoque aussitôt une assemblée des créanciers présents à ce 
moment-là, assemblée qui est réputée convoquée aux termes de 
l’article 102;
b) soit, s’il n’y a pas de quorum pour l’application de l’alinéa a), 
convoque au plus tôt une assemblée aux termes de l'article 102.
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